

RUE CADILLAC.

63.	L. Giguère & Co.	2,700.00
64.	Geo. Janin.	
65.	Mag. Lapointe	2,700.00

RUE DE REPENTIGNY.

66.	L. Giguère & Co.	4,000.00
67.	Geo. Janin.	
68.	E. D. Bélanger & Co.	4,000.00
69.	Glibert & Paye	4,000.00
70.	Julien Toussaint & Co.	4,000.00

AVENUE LEBRUN.

71.	L. Giguère & Co.	3,500.00
72.	E. D. Bélanger & Co.	3,500.00
73.	Geo. Janin.	

AVENUE STERLING.

74.	E. D. Bélanger & Co.	400.00
75.	Geo. Janin.	

Ajournement.

L. N. SENECAI.
Secrétaire.

* * *

Compte rendu de l'assemblée du 28 mai 1912, p.m.

Son Honneur le Maire L. A. Lavallée; MM. Lachapelle, Ainey et Godfrey.

1.—Soumis les devis pour l'établissement d'un système frigorifique au Marché Bonsecours.

Résolu: De référer au Département en loi avec prière de faire rapport sous le plus court délai.

2.—M. le Juge Ouimet, l'Honorable Sénateur Béique et M. l'échevin Emard se présentent devant le Bureau au sujet du projet de l'établissement d'un boulevard sur les berges de l'Aqueduc.

Ils soumettent la requête qui a été signée par la plupart des propriétaires intéressés et qui est référée à l'Ingénieur en Chef pour rapport.

3.—Soumise une offre de M. J. B. Thomas & Cie de fournir de la pierre à l'ordure à raison de 47 cts le pied pour la droite et 57 cts pour la courbe.

Résolu: D'autoriser l'Agent des Achats et des Ventes à acheter de la pierre à bordure dudit J. B. Thomas & Cie aux conditions ci-dessus.

4.—Soumis un rapport de l'Ingénieur en Chef transmettant les conditions auxquelles la Sicily Asphaltum Paving Co. est prête à remplacer le pavage prévu en blocs de grès dans la rue St. André entre Ontario et Sherbrooke par un pavage partiellement fait avec ces matériaux, c'est-à-dire sur six pieds de chaque côté du trottoir et, dans le milieu en pierre cassée et en composition asphaltique, et ce sans charge extras.

Résolu: De faire rapport au Conseil, recommandant que le contrat intervenu avec ladite Compagnie soit amendé dans le sens ci-dessus.

5.—Sur recommandation du Chef de Police, il est

Résolu: D'approuver la nomination des constables suivants:

Emile Cloutier,	pour porter le No.	601
Arthur Girardeau	do	603
Moise Melançon	do	602
James Moncey	do	604
Hormisdas Beauregard	do	605
Joseph Anselme Marquis	do	606
Willie Ladouceur	do	607
Félix Lessard	do	608
Oscar Péruse	do	609
Wilfrid Prouffe	do	610
Emile Ayotte	do	611
Edward Tiernan	do	612
François Lecuyer	do	613
Arthur Blanchard	do	614
Omer Thibault	do	615

CADILLAC STREET.

63.	L. Giguère & Co.	2,700.00
64.	Geo. Janin.	
65.	Mag. Lapointe	2,700.00

DE REPENTIGNY STREET.

66.	L. Giguère & Co.	4,000.00
67.	Geo. Janin.	
68.	E. D. Bélanger & Co.	4,000.00
69.	Glibert & Paye	4,000.00
70.	Julien Toussaint & Co.	4,000.00

LEBRUN AVENUE.

71.	L. Giguère & Co.	3,500.00
72.	E. D. Bélanger & Co.	3,500.00
73.	Geo. Janin.	

STERLING AVENUE.

74.	E. D. Bélanger & Co.	400.00
75.	Geo. Janin.	

Adjourned.

L. N. SENECAI,
Secretary

* * *

Report of meeting held on the 28th May 1912, p.m.

Present: His Worship the Mayor, Mr. L. A. Lavallée, in the chair, and Messrs Lachapelle, Ainey and Godfrey.

1.—Submitted the specifications for the erection of a refrigerating plant at Bonsecours Market.

Referred to the Law Department, with a request that they report thereon within the shortest possible delay.

2.—Mr. Justice Ouimet, Hon. Senator Béique and Ald. Emard appeared before the Board in connection with the proposed boulevard along the banks of the Aqueduct.

They submitted a petition, signed by most of the interested proprietors, and the same was referred to the Chief Engineer for a report.

3.—Submitted an offer from Mr. J. B. Thomas & Co., to supply curbstone at the rate of 47 cts. per foot for straight stone and 57 cts for curved stone.

Resolved: To authorize the Purchasing and Sales Agent to purchase curb-stone from the said J. B. Thomas & Co., at the above prices.

4.—Submitted a report from the Chief Engineer, showing the conditions on which the Sicily Asphaltum Paving Co. is willing to substitute for the sand-stone block pavement provided for in its contract for St. André St., between Ontario and Sherbrooke Sts., a pavement partially composed of such material, to wit over a width of 6 ft., on each side of the sidewalk, and of broken stone and asphalt composition in the middle, without any extra charge.

Resolved: To report to Council, recommending that the contract entered into with the said Company be amended accordingly.

5.—On the recommendation of the Chief of Police, it was

Resolved: To approve the appointment of the following constables:

Emile Cloutier	to bear No.	601
Moise Melançon	do	602
Arthur Girardeau	do	603
James Moncey	do	604
Hormisdas Beauregard	do	605
Joseph Anselme Marquis	do	606
Willie Ladouceur	do	607
Félix Lessard	do	608
Oscar Péruse	do	609
Wilfrid Prouffe	do	610
Emile Ayotte	do	611
Edward Tiernan	do	612
François Lecuyer	do	613
Arthur Blanchard	do	614
Omer Thibault	do	615